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	May 12, 2011
	
	Le 12 mai 2011

	
	
	

	Coram:  McLachlin C.J. and Abella and Cromwell JJ.
	
	Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Abella et Cromwell

	

	
	

	BETWEEN:

Frank Angelo Gabriele, Rosebury Holdings Inc., Michael Zentil and Mauro Tonietto

Applicants

- and -

Ontario Realty Corporation and Her Majesty the Queen in right of the Province of Ontario as represented by the Attorney General


Respondents

AND BETWEEN:

P. Gabriele & Sons Limited, Gabriel Environmental Services Inc. and 
Frank Angelo Gabriele

Applicants

- and -

Ontario Realty Corporation and Her Majesty the Queen in right of the Province of Ontario as represented by the Attorney General

Respondents
	
	ENTRE :

Frank Angelo Gabriele, Rosebury Holdings Inc., Michael Zentil et Mauro Tonietto

Demandeurs

- et -

Société immobilière de l’Ontario et Sa Majesté la Reine du chef de la Province de l’Ontario, représentée par le procureur général


Intimées

ET ENTRE :

P. Gabriele & Sons Limited, Gabriel Environmental Services Inc. et 
Frank Angelo Gabriele

Demandeurs

- et -

Société immobilière de l’Ontario et Sa Majesté la Reine du chef de la Province de l'Ontario, représentée par le procureur général

Intimées

	

	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The applications for leave to appeal from the judgments of the Court of Appeal for Ontario, Numbers C50052 and C50050, 2010 ONCA 642 and 2010 ONCA 782, dated October 5, 2010 and November 17, 2010, are dismissed with costs.
	
	JUGEMENT

Les demandes d’autorisation d’appel des arrêts de la Cour d’appel de l’Ontario, numéros C50052 et C50050, 2010 ONCA 642 et 2010 ONCA 782, datés du 5 octobre 2010 et 17 novembre 2010, sont rejetées avec dépens. 





C.J.C.
J.C.C.




